
Referat fra bestyrelsesmøde d. 17/1 2024, afd. 230 

 

1. Siden sidst  

 Regnskabskursus:  

Gik i dybden med de forskellige konti, godt og informativt. 

 Fyraftensmøde:  

Denne gang var det et fælles møde med alle bestyrelser 

fra hele Fællesbo.  

Nye ansigter blev præsenteret.  

Info om grønne beplantnings tiltag i kommunen. Ideer givet 

videre til afdelingerne. 

 Nye beboere:  

1 december fik afdelingen nye beboere på Kløvervej 12. Vi 

bød dem velkomne, og gav dem en indflytningsblomst på 

afdelingens vegne. Vi håber at de vil falde godt til her. 

 Brev til alle husstande: 

Desværre har vi ingen respons fået. 

 Festudvalget: 

Før jul blev der igen delt gavekort ud til Meny, til alle 

husstande. 

 

2. Emner til ”Året der gik” møde med Martin i februar 

 Gennemgang/opfølgning af diverse projekter 

 

3. Emner til markvandring 

 D. 6 marts går vi en runde i afdelingen, sammen med 

Martin og viceværter. 

 Hvordan går det med igangværende/aftalte ude projekter 

(hæk, græs mm). 

 Nye og holdbare navne og numre på postkasserne. 



 Utætte tage i skurene, er det et generelt problem. 

 Nyt grus i indkørsler (evt. vente til efter renovering), pris 

 

4. Forretningsorden for afdelingsbestyrelser, er der noget der 

skal tilføjes. 

 Ingen tilføjelser 

 

5. Gennemgang af Fællesbos ”Årshjul”. 

 Vores møder og forberedelser aftales ud fra Årshjulet. 

 

6. Næste møde. 

 Bliver d. 24 April. 

 

7. Eventuelt. 

 Vi er tilmeldt næste kursus, som afholdes i Viborg i marts. 

 


